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Vragen van het lid Merkies (SP) aan de staatssecretaris van Financiën over het 
bericht dat meer dan 3.000 eigenaren van zonnepanelen een forse 
naheffingsaanslag hebben gekregen (ingezonden 20 juni 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de artikelen «Onredelijke naheffing voor 
eigenaren van zonnepanelen»1 en «Fiscus pakt 3.000 bezitters van zonnepa-
nelen»?2 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de beweringen dat eigenaren van zonnepanelen over 
het algemeen onbekend zijn met de eisen die aan het btw-ondernemerschap 
worden gesteld en dat zij niet beseffen in verzuim te zijn wanneer zij geen 
btw-aangifte doen? 

Vraag 3
Op welke wijze(n) is gecommuniceerd dat eigenaren van zonnepanelen die 
een deel van de door hen opgewekte stroom terugleveren aan het energienet 
ieder kwartaal btw-aangifte moeten doen? Vanaf wanneer is dit gecommuni-
ceerd? 

Vraag 4
Klopt het dat de btw-afdracht in de meeste gevallen tussen de € 10 en € 25 
per kwartaal zal liggen? Acht u de hoogte van de boete in dat geval proporti-
oneel? 

Vraag 5
Geldt voor eigenaren van zonnepanelen die een deel van de door hun 
opgewekte stroom terugleveren aan het energienet ook de mogelijkheid om 
ontheffing van administratieve verplichtingen te krijgen? 

Vraag 6
Bent u bereid ten aanzien van deze groep een zekere mate van coulance toe 
te passen? Kunt u uw antwoord motiveren? 

1 Onredelijke naheffing voor eigenaren van zonnepanelen http://www.eigenhuis.nl/actueel/
nieuws/2014/518864-onredelijke-naheffing-zonnepanelen/

2 Fiscus pakt 3.000 bezitters van zonnepanelen, Algemeen Dagblad, 30 mei 2014
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Vraag 7
Wat is uw opvatting ten aanzien van de door de Vereniging Eigen Huis 
genoemde mogelijkheid om over te gaan tot een btw-jaaraangifte voor 
eigenaren van zonnepanelen?
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